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INTERPELACJA 

dot. ograniczenia swobodnego dostępu do przestrzeni publicznej w Parku Chrobrego  

w związku z utworzeniem Ogrodu Świateł 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Konsekwencją powstania Parku Świateł w Gliwicach na terenie Parku Chrobrego było 

wydzielenie terenu, który został już ogrodzony.  W związku z decyzją władz miasta,  

w godzinach od 16.00 do późnych godzin nocnych wstęp do części Parku, aż do marca 2024 r., 

będzie możliwy wyłącznie za opłatą (bilet płacony na rzecz prywatnego przedsiębiorcy). 

Zagospodarowanie Parku Chrobrego odbywało się  z wykorzystaniem Funduszu Spójności 

Unii Europejskiej a kwota wsparcia wyniosła ponad 1 mln 301 tys. zł. 

Zwracam się z prośbą o informację, czy faktycznie możliwe jest – tak jak uznały wcześniej 

władze miasta - choćby czasowe, ograniczenie dostępności do przestrzeni publicznej, na której 

poprawę zagospodarowania przeznaczono środki z funduszy zewnętrznych Unii Europejskich, 

gdy nie upłynął jeszcze okres trwałości projektu? 

W moim przekonaniu takie działanie stanowi naruszenie  zasad wykorzystania środków 

unijnych, chyba, że podpisano jakieś wyjątkowe klauzule wyłączające. 

 

 

z poważaniem 
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